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Het politieke seizoen is weer volop 
losgebarsten. U heeft het ongetwijfeld 
gemerkt. De aankondiging door het 
College van Burgemeester en Wethouders 
dat zij op verzoek van het COA de komst 
van een asielzoekerscentrum in de PWA-
kazerne mogelijk willen maken. De eerste 
demonstraties hebben al plaatsgevonden. 
Maar ook reacties van mensen die graag 
de handen uit de mouwen willen steken bij 
de opvang.  
 
Ook de discussie over het Koudasfalt 
terrein is actueel. Moet de gemeente het 
terrein wel aankopen? Want hoe zit het 
met de bodemvervuiling?  
 
Daarnaast stond de ontwikkeling van het 
Zuidelijk Stationsgebied in Gouda op de 
agenda. In deze nieuwsflits leest u er 
meer over.  
 
Vanuit CDA Gouda hebben wij 
meegedaan aan de Nationale Ouderendag 
en de Week tegen de Eenzaamheid. 
Initiatieven waarin onze Gouwenaars 
voorop staan en waaraan een ieder van 
ons een bijdrage kan leveren. Door echt 
om te zien naar elkaar en dat te 
bevorderen in Gouda. Vele vrijwilligers en 
mantelzorgers doen dat ook. Een mooie 
opdracht voor ons allemaal en zeer 
passend bij het CDA.   
 
Huibert van Rossum, Teun Hardjono, 
Eppy Boschma en Martijn van der Wind 
 

 
 
 

Ledenwerfcampagne CDA; doet u mee? 
 

 
 
‘Het CDA is voor mij een gedegen volkspartij 
die op durft te komen voor waarden, normen 
en fatsoen in de samenleving. Je hebt elkaar 
nodig om samen te leven. Hierin is het CDA 
uniek. Als raadslid wil ik niet voor andere 
mensen denken, maar vooral naar hen 
luisteren. Ik zit er niet voor mezelf, maar voor 
de stad’. 

 
Afgelopen zomer vroeg het landelijke CDA 
of ik wilde meedoen aan de 
ledenwerfcampagne. Samen met elf 
andere CDA’ers uit het hele land heb ik ja 
gezegd. De foto’s zijn gemaakt en de 
ledenwerfkaarten liggen klaar. Nu is het 
uw beurt om mee te doen.   
 
Hoe kunt u meedoen?  
Dat kan door de ledenwerfkaarten, die met 
het landelijke CDA ledenblad bij u in de 
bus zijn bezorgd, te geven aan uw 
buurman, familielid of kennis. Vraagt u hen 
de kaart in te vullen en daarmee proeflid te 
worden. Voor vragen en/of meer kaarten 
kunt u contact opnemen met Eppy 
Boschma, eppy.boschma@gouda.nl of 06 
533 91 341. 
 
 
Koudasfalt; hoe zit het met de 
bodemvervuiling? 
Teun Hardjono heeft het College van B&W 
vragen gesteld over Koudasfalt. Het 
betreft de verantwoordelijkheden rondom 
de vervuilde grond van Koudasfalt. Nu het 
college overweegt de vervuilde grond te 
kopen, wil het CDA eerst helderheld over 
de vervuiling en de mogelijke 
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consequenties ervan. We willen geen ‘kat 
in de zak’. Zeker niet gezien de kwetsbare 
financiële situatie van Gouda. CDA Gouda 
is om die reden kritisch. Wel juichen wij de 
inzet van de enthousiaste Gouwenaars toe 
die met crowdfunding initiatief tonen. Dat 
verdient onze steun. Maar we zijn 
voorzichtig als het gaat om de rol van de 
gemeente.  
 
 
Asielzoekerscentrum Gouda  
Het vluchtelingenvraagstuk heeft ook zijn 
impact op Gouda. In de discussies die 
daarbij gevoerd worden, vindt het CDA dat 
de juiste vragen aan de orde moeten 
komen. Feit is dat er vluchtelingen en 
asielzoekers zijn. De komende jaren zullen 
de vluchtelingen blijven komen, zeker ook 
zolang de EU niet in staat is iets aan de 
toestroom te doen, zal dit een gegeven 
zijn. Mensen verdreven van huis en haard 
en komend vanuit oorlogsgebieden 
zoeken een beter bestaan. Te begrijpen 
vanuit de erbarmelijke situatie waar de 
mensen leven. Wat zouden wij doen? Het 
neemt niet weg dat de toestroom van 
mensen groot is en we er zorg voor 
moeten dragen dat de grote aantallen 
mensen op een goede manier worden 
opgevangen. De groepen die gekomen 
zijn, krijgen een plek in de opvang en 
mogen blijven of gaan weer terug. Net 
doen alsof dat aan Gouda voorbij gaat, is 
struisvogelgedrag. Zonder rekenschap te 
geven van de consequenties van nieuwe 
groepen bewoners die uit een andere 
cultuur en achtergrond komen in de stad, 
is echter net zo goed struisvogelgedrag. 
Als gemeenteraad hebben we formeel 
geen juridische positie in het proces, dat 
ontslaat ons niet van de 
verantwoordelijkheid de consequenties 
duidelijk te krijgen en er verstandig naar te 
handelen. Omdat die consequenties wel 
effect hebben op de stad en de 
Gouwenaar.  
 
Om hier verstandig mee om te gaan is het 
onze plicht het plan van het COA om een 
AZC in Gouda te vestigen, goed onder de 
loep te nemen. Als CDA hebben we daar 
nog veel vragen over. Hoeveel 
vluchtelingen vangt Gouda nu al op? En 

hoeveel mensen worden er in de regio 
opgevangen? En hoe verhoudt zich dat tot 
een permanent asielzoekerscentrum? Wat 
is de samenhang daartussen?  
 
Wat kunnen we in Gouda doen om hier 
verstandig in te handelen? Als 
samenleving ons inzetten voor het 
integreren van asielzoekers die hier 
blijven. Om dit goed te doen, is het van 
belang dat er letterlijk ‘leefruimte’ voor 
mensen is, op een schaalgrootte die 
passend is.  
 
CDA Gouda is voor een AZC met 
regionale satellieten, zodat we samen met 
de ons omringende gemeenten – die ook 
aangeven zich daarvoor te willen inzetten - 
op kleinere locaties dichtbij ook 
vluchtelingen worden opgevangen. Het 
COA sprak zich in de krant uit dat een 
straal van 10 kilometer rond de 
‘hoofdvestiging’ zou kunnen. Een manier 
die maakt dat mensen werkelijk in de 
samenleving opgevangen worden en met 
taal, dagbesteding en integratie niet 
tussen wal en schip vallen. Daar koersen 
wij vanuit CDA Gouda op aan, stelde 
Huibert van Rossum onlangs in o.a. het 
AD en ook in de Krant van Gouda. 
 
 
Zuidelijk Stationsgebied 

 
  
Na jaren van discussie en planvorming 
heeft het CDA met de hele raad het 
voorstel gesteund om in het kader van de 
herontwikkeling van het Zuidelijk 
stationsgebied het busstation te 
handhaven op de huidige locatie. Dit plan 
is kansrijker en meer betaalbaar, dan 
verplaatsing van het busstation naar het 
Noorden. Wel komt er meer aandacht voor 
het fietsparkeren en voor uitstaphaltes 
voor de buslijnen aan de noordzijde. 


